
ورزش همگانی؛ سوژه ای برای پر
کردن وقت سخنرانی

تازگی ها پرداختن به ورزش همگانی و سخن گفتن در مورد آن توسط
مسئولین، اصلی ترین سوژه مناسبت ها و مراسم ورزشی شده است.

شخصی شبی در حال فقر و بی پولی به زن خود گفت: اگر بخواهیم فردا
شب پلو بخوریم و فردا برویم یک کیلو برنج بگیریم چند روغن لازم

داریم؟
زن جواب داد: دو کیلو، مرد با تعجب پرسید چطور یک کیلو برنج دو

کیلو روغن می خواهد؟
زن گفت: حالا که ما در خیال می پزیم لااقل بگذار چرب تر باشد.

ورزش همگانی و لزوم توسعه و گسترش آن وسیله ای برای اظهار فضل ها
و پر کردن اوقات سخنرانی ها شده است. حالا هر چقدر گیرا تر و پر

وعده تر و جذاب هم که بوده باشد ملالی نخواهد بود.
اگر همه گفته ها در این مورد که توسط مسئولین استان بر زبان جاری
شده بازبینی شود چیزی جز، می شود و خواهد شد و انجام می شود و

قابل مشاهده نیست.
چرا نمی گویند که برای نجات ورزش همگانی و تأمین زیر ساخت های
مورد نیاز چه اقداماتی انجام پذیرفته است؟ در معارفه مدیر جدید
ورزش جوانان استان، استاندار و مدیر برای اهمیت دادن به ورزش
همگانی تأکید کرده اند و آن را سوژه ای برای سخنان خود انتخاب

نموده اند.
آیا می توان از استاندار اردبیل به عنوان رئیس شورای عالی ورزش
همگانی استان پرسید که چه درصدی از برنامه های تدارک دیده و پیش
بینی شده شورا در سطح استان تحقق یافته است؟ آیا صرف گفتن ها و
وعده ها می تواند مشکلات موجود در راه توسعه ورزش همگانی در استان

را برطرف
نماید؟ آیا ورزش همگانی صرفا ترتیب دادن پیاده روی های صبحگاهی و

گاها عصرگاهی است؟
استاندار در 17 بهمن 1397 در جلسه شورای عالی ورزش همگانی استان
در سخنانی بر ضرورت توسعه ورزش در تمامی محلات استان تأکید کرده

است.
آیا ارائه آماری دقیق و کارشناسانه از این اقدام بیشتر می تواند
مؤثر باشد یا همچنان ختم شدن جملات به افعالی چون می شود و خواهد

شد؟
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چرا کسی پا پیش نمی گذارد و با جمع بندی نظرات کارشناسان خبره و
آشنا به امور معلوم نمی کند که جامعه از بحث ورزش همگانی خواهان
چه موارد و مسائلی می باشد. چرا نباید برنامه توسعه مدون در
اختیار افکار عمومی قرار گیرد تا چگونگی تحقق برنامه ها و طی

مسیر برای رسیدن به هدف پیگیری و رصد شود.
اگر حرکتی اصولی انجام نپذیرد و کارها و اقدامات مورد نیاز برای
توسعه ورزش همگانی بر اساس برنامه و با کمک گرفتن از صاحب نظران
واقعی انجام نشود شاید که نه بلکه حتما در به همان پاشته قبلی
خواهد چرخید تا سال ها بعد در صورت تشکیل چنین جلساتی برای تودیع
و معارفه همچنان برای پر کردن وقت به بیان اهمیت ورزش همگانی

پرداخته شود و اشاره ای به موفقیت های به دست آمده نشود.


